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„Miért zárják ki a kis vendéglőket az üdülési csekk elfogadásából? " címmel a Házszabály
91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika Miniszter
Asszonyhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Asszony!

Az üdülési csekk, sok ember, sok család számára jelent lehetőséget a kultúrált
kikapcsolódásra, ezen időtöltés költségeinek csökkentésére . Sajnos az elmúlt időszakban
megszaporodott a kis, családias vendéglőket üzemeltető vállalkozásoktól érkező panaszok
száma, akik nagy része nem fogadhat el üdülési csekket . A MVI (Magyar Vendéglátók
Ipartestülete) közleményében jelzi, hogy az ágazat versenyhelyzete jelentősen megromlott . A
forgalomcsökkenés mértéke 28-34%, miközben a költségek folyamatosan növekednek . Az
éves létszámleépítések már most meghaladják a 20%-ot, és az ágazatban közel 400 ezer
embert foglalkoztatnak .

Tisztelt Miniszter Asszony!

- Kérem adjon áttekinthető tájékoztatást a magyar vendéglátás üdülési csekk elfogadása
szerinti megoszlásáról .

- Hány, szállást is kínáló szálloda és hány a magyar gasztronómia hagyományit híven tükröző
kisvendéglő fogadhat el üdülési csekket?

- Tervezi-e a Kormány 2008-ban az üdülési csekket igénylésére jogosultak és az üdülési csekk
elfogadására jogosult helyek körének a társadalmi igények szerinti módosítását?

- Ha igen, mely pontokon módosul a szabályozás?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . szeptember 16 .

Erdős Norbert
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